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Bogusława Jagodzińska

Burmistrz Wyrzyska

Przekazuję  wyciąg  z  protokołu  ze  wspólnie  odbytego  posiedzenia  Komisji  Rolnictwa

i  Ochrony  Środowiska  oraz  Komisji  Rewizyjnej  Rady  Miejskiej  w  Wyrzysku,  które  odbyło

się w dniu 21 marca 2018 r. w punkcie dotyczącym: „Wolne głosy i wnioski”.

(…)

Radny  Leszek  Matuszewski  powiedział,  że  straszny  bałagan  tworzony  jest  przez  osoby

spożywające alkohol na terenie boiska wielofunkcyjnego w Osieku nad Notecią. W tym miejscu nie

dość, że osoby piją alkohol, to jeszcze biją później szkło, a co będzie się dopiero działo jak zrobi się

cieplej. 

Tadeusz Perliński – Zastępca Burmistrza Wyrzyska powiedział, że zleci posprzątanie tego miejsca

oraz przekaże informacje Straży Miejskiej i Policji o zwiększenie kontroli w okolicy boiska. 

Radny  Zbigniew  Piotrowski  powiedział,  że  miały  zostać  podcięte  drzewa  na  ulicy  Lipowej

i Przemysłowej w Osieku nad Notecią, a Pan Komendant OSP wskazał, iż nie zetnie tych drzew

z tego wysięgnika. W związku z tym rady poprosił, aby załatwić inny wysięgnik, gdyż niektóre

z tych gałęzi wchodzą już  w linie. 

Tadeusz Perliński – Zastępca Burmistrza Wyrzyska powiedział, że podnośnik zostanie naprawiony

i to co będzie możliwe, to zostanie przycięte. Natomiast toczą się rozmowy, aby pozostała część

została wykonana przez wykonawcę zajmującego się wycinką na stadionie.

Radny  Piotr  Kuna  zapytał,  kiedy  zapalą  się  świeżo  zamontowane  lampy  w  Kościerzynie,

czy w Młotkówku?

Tadeusz Perliński – Zastępca Burmistrza Wyrzyska powiedział, że sprawdzi temat.

Radny  Piotr  Radwański  zapytał,  czy  porozjeżdżane  drogi  z  Glesna  do  Bielaw  zostaną

doprowadzone do poprzedniego stanu przez firmę montującą słupy wysokiego napięcia?

Tadeusz Perliński – Zastępca Burmistrza Wyrzyska powiedział, że ta firma puściła już równiarkę

ale  trzy  miejsca  są  nadal  zagrożone,  które  utrudniają  przejazd.  Natomiast  zostanie  zwrócona

uwaga, aby zostało to naprawione. 

Sporządziła:
D. Pinkowska
podinsp. ds obsługi rady gminy 


